
Ordförande har ordet 

 
Fixardagen, loppisen, styrelsemöte & nya grannar 

 
Tack alla som var med och gjorde så fint på Fixardagen. Det 

blev en del säckar med skräp, fint på gården, i soprummet 

och i tvättstugan. 

 

Roligt att det blev en ”Loppisdag” också. En ny tradition 

kanske? Det är ju trevligt när det rör sig och händer saker 

på vår fina gård. 

 

På senaste styrelsemötet pratade vi bl.a om att undersöka 

möjligheten till att sätta in en ny tvättmaskin där 

centrifugen stått. Vi beslutade att köra igång årets 

planerade projekt - jobbet med altanräckena med Benny 

Gottfriedtz som entreprenör.  

 

Vi hälsar nya grannarna Hanna och Per välkomna till  

Lärkvägen. 

 

Ha det skönt i majsolen som nu övergår till juni...! 

 

Vänliga hälsningar Ulrika 


